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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ Č. 28 

 

Datum:  15. prosince 2020 

 

Přítomní:  Engliš, Gondková, Gongol, Kaleja, Korbelářová, Lichard, Ramík, Rykalová, Smítal, Stavárek, 

Stuchlík, Škrabal, Štreit, Tuleja 

 

Omluveni: Csank, Kania, Žáček 

 

Hosté: Gráf, Kolaříková, Koštuříková, Matejko-Peterka, Šimečková, Vícha 

 

Zahájení 

 

1. Přivítání: rektor přivítal členy Rady pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě a hosty na dnešním 

zasedání, které bude probíhat formou online komunikace prostřednictvím aplikace MS Teams, a sdělil, že je 

přítomno 14 ze 17 členů a Rada je usnášeníschopná. Poté seznámil přítomné s programem zasedání a dotázal 

se, zda jsou návrhy na jeho změnu či doplnění. O slovo se přihlásil pror. Engliš, který sdělil svůj návrh 

stáhnout z programu zasedání bod 1. Rektor doplnil, že se jednalo o změnu Jednacího řádu RVH, která ale 

bude řešena formou změny Statutu SU. Poté se přihlásila prof. Korbelářová, která požádala o stažení bodu 4 

z programu dnešního zasedání. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě souhlasí se stažením bodu 1 a bodu 4 z programu 

zasedání. 

 

PRO:   14       

PROTI:       0     

ZDRŽELO SE:   0 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

Průběh jednání 

 

1. Vnitřní hodnocení tvůrčí činnosti Ústavu bohemistiky a knihovnictví FPF: rektor předal slovo pror. 

Englišovi, který sdělil, že daný materiál sice má všechny formální náležitosti, ale není s ním spokojen co do 

obsahové stránky – evaluační zpráva je v podstatě jen převyprávěním sebeevaluační zprávy a chybí v ní 

faktické hodnotící soudy ohledně tvůrčí činnosti daného ústavu, jakož i např. doporučení do budoucnosti. 

Požádal o vyjádření zástupce předkladatele. Prof. Korbelářová v reakci na danou žádost konstatovala, že 

faktická hodnocení i doporučení pro další rozvoj ústavu jsou de facto obsaženy v otázkách, formulovaných 

hodnotiteli na konci evaluační zprávy. 

 

Diskuse 

Do diskuse se zapojila doc. Rykalová a prof. Smítal. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě projednala s připomínkami zprávu o vnitřním 

hodnocení tvůrčí činnosti Ústavu bohemistiky a knihovnictví FPF. 

 

PRO:   14       

PROTI:       0     

ZDRŽELO SE:   0 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 
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2. Vnitřní hodnocení tvůrčí činnosti Ústavu cizích jazyků FPF: pror. Engliš konstatoval, že k této zprávě má 

obdobné připomínky jako u předešlého bodu, ale v tomto případě zpráva obsahuje na konci kap. 1 alespoň 

krátké faktické hodnocení. Dle vyjádření pror. Engliše ve zprávě opět schází doporučení pro budoucí rozvoj 

ústavu. 

 

Diskuse 

Do diskuse se nezapojil nikdo z přítomných členů RVH. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě projednala s připomínkami zprávu o vnitřním 

hodnocení tvůrčí činnosti Ústavu cizích jazyků FPF. 

 

PRO:   14       

PROTI:       0     

ZDRŽELO SE:   0 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

3. Vnitřní hodnocení tvůrčí činnosti Ústavu lázeňství, gastronomie a turismu FPF: pror. Engliš sdělil, že 

v tomto případě nemá k provedenému hodnocení a podobě evaluační zprávy žádné připomínky. 

 

Diskuse 

Do diskuse se zapojila Mgr. Gondková, rektor a doc. Rykalová. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě projednala se souhlasem zprávu o vnitřním hodnocení 

tvůrčí činnosti Ústavu lázeňství, gastronomie a turismu FPF. 

 

PRO:   14       

PROTI:       0     

ZDRŽELO SE:   0 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

4. Žádosti o akreditace: 
 

a) Projednávané žádosti: 
 

1. Žádost o akreditaci SP Pediatrické ošetřovatelství: rektor předal slovo zpravodaji pracovní skupiny 

prof. Stuchlíkovi, který sdělil, že daný materiál je zpracován velice kvalitně a navrhovaný program má 

uspokojivé personální zabezpečení. Velmi pozitivně hodnotil, že mezi externími vyučujícími jsou i 

celorepublikově vysoce uznávané osobnosti. Na základě tohoto vyjádření následně uvedl, že pracovní 

skupina doporučuje, po odstranění drobných stylistických nepřesností a zapracování připomínek 

rektorátního OSSZ, žádost odeslat na NAÚ. 

 

Diskuse 

Do diskuse se nezapojil nikdo z přítomných členů RVH. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě souhlasí s návrhem předložit žádost o akreditaci 

bakalářského SP Pediatrické ošetřovatelství na Národní akreditační úřad: 

 

PRO:   14       

PROTI:       0     

ZDRŽELO SE:   0 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 
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b)  Žádosti po připomínkách: rektor sdělil, že žádné nové žádosti nebyly na dnešní zasedání doručeny.  

 

c)  Nové žádosti: rektor uvedl, že žádné žádosti po připomínkách nebyly na dnešní zasedání doručeny. 

 

Různé 

 

1. Informace z NAÚ: pror. Koštuříková informovala o tom, že Rada NAÚ udělila akreditaci doktorskému SP 

Teoretická fyzika a astrofyzika uskutečňovanému na FÚ na dobu 10 let. Dále Rada NAÚ rozšířila akreditace 

bakalářskému a navazujícímu magisterskému SP Knihovnictví, uskutečňovanému na FPF, o kombinovanou 

formu studia na dobu platnosti akreditací udělených prezenční formě SP. 

 

2. Termín příštího zasedání RVH: rektor navrhnul jako možný termín dalšího zasedání RVH úterý 19. 1. 2021. 

Členové RVH s návrhem souhlasili. 

 

3. Ukončení: rektor poděkoval všem členům RVH za práci v tomto grémiu v roce 2020, popřál všem pěkné 

vánoční svátky a jednání ukončil. 

 

 

Materiály pro příští zasedání je nutno dodat Ing. Skoumalové nejpozději do pondělí 11. 1. 2021 do 8:00 hod. 

 

 

Za správnost odpovídá: doc. Ing. Pavel Tuleja, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Petra Skoumalová 
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